



交通部航港局航船布告

中華民國 115 年 3 月 20 日

- 161** 礙航公告(南區)-有關高雄市政府辦理「2026大港開唱」施放煙火一案，詳如說明，請船舶航經該水域時注意避讓，以維航行安全。
- 依據 臺灣港務股份有限公司高雄港務分公司 115 年 3 月 20 日高港港字第 1156590 719 號函
- 說明 一、本案煙火施放範圍位於高雄港高雄蓬萊商港 9 號碼頭前空地及部分水域(如附圖)，請各船舶於施放期間不得進入該水域，以確保航行安全。
- 二、煙火施放時間：115 年 3 月 21 日及 22 日，每日 20 時至 22 時。
- 三、本案相關單位聯絡資料如下：
- (一)七威有限公司：曾冠銘 0912-992050。
- (二)出日音樂股份有限公司：張璟鴻經理 0988-630336。
- 四、隨文檢附「煙火範圍圖」1 份。

交通部航港局
局長 葉協隆



NOTICE TO MARINERS

Published by Maritime Port Bureau, MOTC, R.O.C.

March 20, 2026

161 The fireworks display for the “2026 Megaport Festival” organized by the Kaohsiung City Government, as detailed below.

Source
Details

TIPC Kaohsiung Harbor No.1156590719

1.The fireworks display area is located at the open space in front of Berth No. 9, Penglai Commercial Port, Kaohsiung Port, and part of the surrounding waters (as shown in the attached map)..During the display period, all vessels are prohibited from entering the area to ensure navigational safety.

2.Fireworks display schedule: March 21 and 22, 2026, from 20:00 to 22:00 each day.

3. Contact information of relevant units:

(1)Chi-Wei Co., Ltd.: Mr. Tseng Kuan-Ming, 0912-992050

(2)Sunrise Music Co., Ltd.: Manager Mr. Chang Ching-Hung, 0988-630-336

4. One copy of the “Fireworks Display Area Map” is enclosed for reference

*Director General Hsieh-Lung, Yeh
Maritime and Port Bureau, MOTC*